

BLACK BUSINESS ATLAS



The Monthly Newsletter of Black Business Atlas

Version Française plus bas

Hello everyone!

We hope all is well.

BBA has some exciting announcements that we would like to share with our members.

Firstly, we had the opportunity to make a partnership following our first pop-up in August 2021. BBA has partnered with [Billmate](#) and this will allow us to have a marketplace feature on our website, which is still in development.



Secondly, BBA will be partnering with the West Island Black Community Association ([WIBCA](#)) again this year to give back to Black families in need. In addition, BBA will also be partnering with the Black Community Resource Centre ([BCRC](#)) and Conway movers. Please be on the look out for the information regarding our 2nd annual **BBA Holiday giveaway**.

If you have not done so already, please follow our new Instagram page [@blackbusinessatlas](#), to stay up to date on the entrepreneurs in the community and for news about about BBA!

Light and love,

Kayla Crawley, Marly Damas & Fatoumata Barry
Black Business Atlas Inc. Team

BLACK BUSINESS ATLAS



The Monthly Newsletter of Black Business Atlas

English Version precedes

Bonjour à tous.tes!

Nous espérons que tout continue de bien aller pour vous.

BBA a quelques annonces excitantes que nous aimerions partager avec vous, nos membres.

Tout d'abord, nous avons eu l'occasion de créer un partenariat suite à notre premier marché éphémère en août 2021. BBA s'est associé à l'entreprise Billmate. Cela nous permettra d'ajouter la fonctionnalité d'un marché en ligne, sur notre site web, encore en développement.



De plus, BBA s'associera à nouveau cette année à l'organisme West Island Black Community Association (WIBCA) afin de venir en aide aux familles noires dans le besoin. BBA s'associera également au Black Community Resource Centre (BCRC) et aux déménageurs de Conway. Restez à l'affût des informations relatives à notre **Guignolée du temps des fêtes, pour une 2e année consécutive, qui sera lancée sous peu!**

Si ce n'est pas déjà fait, assurez-vous de suivre notre nouvelle page Instagram @blackbusinessatlas, pour rester au courant des entrepreneurs.es de la communauté et des nouveautés concernant BBA.

Lumière et Amour,

Kayla Crawley, Marly Damas & Fatoumata Barry

Black Business Atlas Inc. Team